

CANADIAN BELGIAN HORSE ASSOCIATION
NOMINATION FORM FOR THE ELECTION OF DIRECTORS
FOR JANUARY 1, 2022 - DECEMBER 31, 2024

DIRECTORS: The affairs of the Association shall be managed by a Board of nine Directors who shall be elected every third year prior to the annual general meeting of this Association, by ballot of the members in good standing in each respective province, in the manner hereinafter mentioned and shall hold office for a period of 3 years or until their successors are elected. Of the nine Directors there shall be elected from the members of the Association resident in each province as follows:

Officers - Total 9 Directors; Quebec 2, Ontario 2, Manitoba 1, Saskatchewan 1, Alberta 1, British Columbia 1, Maritimes 1 (Nova Scotia, New Brunswick, Prince Edward Island, Newfoundland).

A Canadian Belgian Horse Association Director's nomination form to be published to the membership 6 months prior to the election. The nomination form must be submitted to the Canadian Belgian Horse Association office by a specified date. The Director's nomination form will include the nominee's signature of agreement to stand for election plus 6 signatures of support; by members of the electoral area or province whom are in good standing of the Canadian Belgian Horse Association in the current year.

Return Nomination papers postmarked no later than **February 15, 2022** to the CBHA Office, address at bottom of form. (No other nomination form will be accepted)

A biography and a picture of the nominee are required with the nomination form.

If more nominations for Director(s) are received than required for a particular area, a voting ballot will be mailed to members of that area by **March 1, 2022**.

Nominee's Name (printed) _____
ID# _____

Nominee's signature of agreement _____

Supported by (printed) _____
signature _____ ID# _____

Supported by (printed) _____
signature _____ ID# _____

Supported by (printed) _____
signature _____ ID# _____

Supported by (printed) _____
signature _____ ID# _____

Supported by (printed) _____
signature _____ ID# _____

Supported by (printed) _____
signature _____ ID# _____

Canadian Belgian Horse Association
17150 Concession 10
Schomberg, Ontario L0G 1T0
www.canadianbelgianhorse.com

SOCIÉTÉ CANADIENNE DES CHEVAUX BELGES
DÉCLARATION DE CANDIDATURE POUR L'ÉLECTION DES OFFICIELS EN CHARGE
PÉRIODE DU 1 JANVIER 2022 au 31 DÉCEMBRE 2024

ADMINISTRATEURS. Les affaires de la Société sont gérées par un Conseil d'administration composé de neuf membres qui sont élus tous les trois ans avant l'assemblée générale annuelle de la Société. L'élection se fait à bulletin secret de la manière décrite ci-dessous, dans chaque province respective, les membres en règle de la Société étant habilités à voter. Les membres élus du Conseil d'administration occupent leurs fonctions pendant trois ans ou jusqu'à ce que leurs successeurs aient été élus. La composition des neuf administrateurs élus respectivement par les membres de leur province de résidence est la suivante :

Officiels – Un total de 9 administrateurs; Québec 2; Ontario 2; Manitoba 1; Saskatchewan 1; Alberta 1; Colombie-Britannique 1; Maritimes 1 (Nouvelle-Écosse, Nouveau-Brunswick, Île du Prince Édouard, Terre-Neuve).

Un formulaire de déclaration de candidature à la fonction d'administrateur de la Société canadienne des chevaux belges sera publié et mis à la disposition des membres de la Société 6 mois avant l'élection. Ce document de déclaration de candidature devra porter la signature du membre ainsi proposé, cette signature faisant foi de son consentement à être proposé à une élection. De plus, les signatures de 6 membres devront appuyer la nomination proposée; les signataires seront des membres en règle de la Société pour l'année en cours, dans la province ou la région électorale du candidat proposé.

Nom du candidat proposé (en caractères d'imprimerie) _____
N°ID _____

Signature du candidat proposé indiquant son consentement _____

Candidature appuyée par _____
Nom (en caractères d'imprimerie) Signature N°ID

Candidature appuyée par _____
Nom (en caractères d'imprimerie) Signature N°ID

Candidature appuyée par _____
Nom (en caractères d'imprimerie) Signature N°ID

Candidature appuyée par _____
Nom (en caractères d'imprimerie) Signature N°ID

Candidature appuyée par _____
Nom (en caractères d'imprimerie) Signature N°ID

Candidature appuyée par _____
Nom (en caractères d'imprimerie) Signature N°ID

Veillez retourner les documents de déclaration de candidature au plus tard le **15 février 2022** le cachet de la poste faisant foi (aucun document autre que le formulaire de nomination ne sera accepté) à l'adresse suivante :

La Société Canadienne des Chevaux Belges
Canadian Belgian Horse Association
17150 Concession 10
Schomberg, Ontario L0G 1T0

Veillez joindre au document de déclaration de candidature une brève biographie qui sera distribuée aux membres avec le bulletin de vote. Veuillez également insérer une photographie du candidat. Si le nombre de déclarations de candidature pour l'administrateur d'une région dépasse le nombre requis, un bulletin de vote sera envoyé par voie postale aux membres de ladite région avant le **1 mars 2022**.